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JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 30,10.2023 la sediul Consiliului Local BerevoeEti, cu prilejul

linerii gedinlei ordinare de lucru.
$edinla incepe la ora 900 , participS 11 consilieri din 13 in funclie .Lipsesc d

nii consilieri Stana Dumitru qi Pascu Gheorghe. La qedin!6 participd d-l primar

Proca Florin Bogdan Ei d na secretar general Leca Andra .$edin!a este legal

constituitS, aceasta a fost legal convocatd de primarul comunei BerevoeEti prin
adresa nr.7 082 124.10.2023 .

PreEedintele de Eedin![ este d-1. consilier Pduna Ioan care ia loc Ia prezidiu qi

prezintdproiectul ordinii de zi;
/.Aprobarea procesului verbal de la qedinta anterioar5.
2.Proiect de hotlrffre privind rectificarea bugetului comunei Berevoeqti ,in
trimestrul IV, anul 2023.
.3.Proiect de hotirire privind desemnarea a doi reprezentanfi ai Consiliului
Local Berevoegti in Consiliul de Administrafie al $colii Gimnaziale " Mihai
Tican Rumano" din comuna Berevoeqtio judeful Argeg in anul qcolar 2023'2024

4.Proiect de hotlrfire privind aprobarea incheierii contractului de proiectare si

execu(ie lucrlri cu Asocierea SC Ideal Construct Activ SRL -lider cu SC Civil
Counseling SRl-asociat pentru obiectivul de investi{ie"ASFALTARE DRUM
NAVru.p-FAM GRUBINSCHI COMUNA BEREVOE$TI JUDETUL ARGE$
S.Proiect de hotlrire privind avizarea Regulamentului activitl{ilor de

salubrizare gestionaterla nivelul jude{ului Argeq, prin ADI Servsal Argeq

6.Proiect de Hotlrire privind aprobarea incheierii "Actului Adi(ional nr.1 la

Contractul nr. 002104.01.2023,de delegare prin concesiune a gestiunii activitl{ii
de colectare separati qi transport separat al degeurilor municipale, sortarea ;i
compostarea deqeurilor municipalerin Sta{ia de Transfer CAmpulung, Zona

C0mpulung, jude{ul Argeq"
T.Proiect de hotirflre privind aprobarea implementirii proiectului Infiintare
sistem de colectare qi valorificare a gunoiului de grajd comuna Berevoesti qi a

cheltuielilor legate de acesta.
S.Proiect de hotirire privind alegerea preqedintelui de qedin{i.
9.Diverse.
-D-l primar propune introducerea pe ordinea de zi a incd 1 punct Ei anume:



-Proiect de hotdrdre privind aprobarea aprobare a documentaliei tehnico
economice qi a indicatorilor tehnico - economici aferent proiectului,, INFIINTARE
srsTEM TNTEGRAT DE COLECTARE 9t VALORTFTCARE A GUNOIULUI DE GRAJD

coMUNA BEREVoESTI" qi a cheltuielilor legate de acesta

Se supune lavotproiectul ordinii dezi cutoate cele 10 puncte qi este aprobatin
unanimitate.

Se trece la pct.1 la care d-na secretar general prezintd procesul verbal al
qedinfei care s-a desfb;urat in data de 10.10.2023.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat in
unanimitate (11)
2. Proiect de hotirAre privind rectificarea bugetului comunei Berevoeqti ,in
trimestrul IV, anul 2023.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezint[ d-na Cotescu Diana.
D-na Cotescu:Dupd cum a1i primit qi pe grupul dvs de whatsapp, v am trimis o

completare la raportul de speciaLitate, motivul fiind adresa primita de [a Finan]e, am

f[cut de urgen!6 acest raport cu detalierea banilor.Am primit 368,51 mii lei.La
secliunea de fucnlionare ,salarli debazd l7Zmii lei qi la secliunea de dezvoltare am

pus 23mii lei la Asfaltare drum comunal str Zavoi, 136mii la Asfaltare drum

comunal str Strambu qi Construire put cheson3Tmii lei.Aceste obiective au fost din

buget local finanlate qi mai aveam de platd .Au mai fost dou[ vir[ri de credite, am

luat de la Asocialii qi fundalii 20mii lei i am dus la iluminat qi 5mii de la bunuri qi

servicii qi i am dus la Alimentare cu ap[.Aceasta este rectificarea qi proiectul de

hotdrdre se va modifica:art l-se aproba rectificarea bugetului local al comunei

Berevoesti pe anul 2023, trim IV ,conform anexei l, ar9-se aproba rectificarea

secliunii de fucnlionarc albugetului local a[ comunei Berevoesti in trim IV ,conform
anexei 2, se aproba rectificarea secliunii de dezvoltare in trim IV ,conform anexei 3,

se aproba virarea de credite, se aprob a actualizarea programului de investilii publice

pe grupe de investitii qi surse de finantare, adica am pus la cele 3 investitii sumele

respective.Au fost introduse 2 artico\e fald de proiectul inilial
D-l Busuioc:Eu voiam sd discut pe fiecare anex6 in parte, avdnd in vedere cE nu am

vdzutraportul de specialitate, cum ni I a atdtat, eu am un altfel de raport.

D-na Cotescu:V am pus raportul completat vineri pe grup

D-l Busuioc:O fi fost acolo, eu sincer nu 1 am vazvt.Care anexa este 3?Care sunt

obiectivele, investiliile in continuare, astea se termin6?

D-l Primar:Da, se termina
D-l Busuioc:De exemplu pulul cheson, 280

D-na Cotescu:280 qi am mai Pus 37

D-l Busuioc:$i asta pe ce anexd e?Plus 37 ,pe anexa I sau2?

A



D-na Cotescu:Anexa 1 este la tot bugetul ,total, anexa 2 este funcfionare, anexa 3

sunt numai sumele de la dezvoltare Ei anexa 4 este detaliat.La anexa 3 am primit
alocdri din sume din PNRR 981, este defalcat, apoi la cheltuieli am pus aceiaqi bani
981.Anexe1e au fost frcute dup[ ce ali primit pe grup raportul completat
D-l Primar:V a explicat in raport cum vin banii puqi cei venili ,368 mii, unde se duc

qi cum se cheltuie, o suma mare merge la salarii.
D-l Busuioc:Eu trebuia sd diacut imediat ce ali deschis , dupd votarea ordinii de zi
qi a procesului verbal ,deci noi , cei 2 am luat decizia de a ne abline de la toate

punctele de pe ordinea de zi datorita faptului ca aceasta sedinta nu a fost convocata
in termen legal.Nu m a deranjat ca nu este, am intrebat de bun simt daca o sa fie sau

nu o sa fie conform codului administartiv ;i cand am vazut acolo ca de ce ma

derunjeaza.Te deranjeaza fiindcate intreaba anumite persoane, aceste persoane fiind
inclusiv consilierii locali, colegii nostri Pascu qi cu Stana qi eu de aia am intrebat o

sa fie sau nu o sa fie, ca se putea pune pe ordinea de zi deci se convoaca sedinta in
data de..dupa care se venea cu completare ,eaniciodata nu am fost absurd sa zicem

se suplimenteazaca si acum si noi nu suntem de acord,am fost intotdeauna de acord,

ca intelegem, dar cand vad ca anumiti colegi, mi se comunica acum ca a\ qezut ca

eu fac la misto, nu imi permit asa ceva, eu niciodata nu vorbesc la misto

D-l Pduna:Ai fost de acord cu ordinea de zi si cu punctul nr.1

D-l Busuioc:Da, eu am spus cum o sE votdm noi astazi si ca atare trebuia sa deschid

eu mai repede, o sa citim ce se spune la functiofiarea consiliului local :se intruneste

in sedinte ordinare cel putin odata pe luna
D-l Primar:Si ne am intrunit
D-l Busuioc:Da, e foarte bine ca nu a fost in termenul legal

D-l Primar:Cum nu a fost in termenul legal?

D-l Busuioc:Ia calculati dvs, am calculat
D-na Leca:Materialele sunt facute cu data de24, dvs le ali primit pe grup pe25

D-l Viceprimar:V am explicatcare a fost situalia
D-l Busuioc:Legea spune simplu 5zile
D-l Primar:Da si faceli dvs socoteala.Ati vazutca inclusiv vineri au venit materialele

cu indicatorii tehnico economici pt ca astazi este depunerea si am zis sa prindem

acest proiect de finantare, din punctul meu de vedere este important pt comuna

Berevoesti, exista o sansa sa scapam de toata mizeria din Gamacesti

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu 9

voturi pentru gi 2 ab{ineri (d I Busuioc Gheorghe qi d I Schioapa Daniel) este

adoptat[ H. C.L. Berevoeq ti nr.67 din 3 0. 1 0 .2023.
3.Proiect de hotirflre privind desemnarea a doi reprezentanfi ai Consiliului
Local Berevoeqti in Consiliul de Administrafie al $colii Gimnaziale " Mihai
Tican Rumano" din comuna Berevoeqti, judeful Argep in anul qcolar 2023-2024



Sunt prezentate: proiectul de hotdrOre , referatul de aprobare , raportul de specialitate
qi anexele proiectului.Prezinti d-na Leca Andra.
D-l P[una:Dupa cum stiti in fiecare an se aleg cate 2 delegati din partea consiliului
local care sa facaparte din Consilului de administratie al qcolii.Anul trecut am fost
eu qi cu d I Fratila, iar din partea scolii d l Mioceanu care este si consilier qi a ramas

in continuare.Este o activitate destul de interesanta sunt qi 2 qi 3 sedinte/luna

,neremunerate
D-l Moiceanu:Eu I as propune pe d l Baiasu ,avand in vedere ca avem un nr foarte

mare de elevi romi cu foarte multe probleme, as vrea sa faca parte din consiliul de

admini str atie al sco lii.
Se fac doua propuneri d I P6una qi d l Baiasu.Se supun la vot cele doua propuneri si

sunt aprobate cu 9 voturi pentru qi 2 abtineri.
Nemaifiind discufii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re Ei cu 9
voturi pentru qi 2 ab(ineri (d I Busuioc Gheorghe qi d I Schioapa Daniel) este

adoptatl H.C.L. Berevoeqti nr.68 din 30.10.2023.
4 .Proiect de hotirffre privind aprobarea incheierii contractului de proiectare
si execu{ie lucrlri cu Asocierea SC Ideal ConstructActiv SRL-lider cu SC Civil
Counseling SRl-asociat pentru obiectivul de investi{ie"ASFALTARE DRUM
NAvnap-FAM GRUBINSCHI CoMUNA BEREvoEgTI JUDETUL ARGE$
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare ) raportul de

specialitate Ei anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra.
D-na Leca:Avem obiectivul de investitie Asfaltare drum Navrap fam Grubinschi ,a
avut loc licitatia.S a castigat de catre ftma Ideal Construct Activ pt suma de

211.037,34 lei fara TVA ,proiectare*executie.IJrmeaza sa incheiem contractul de

lucrari dupa aceasta hotarare.
D-l Bumbeneci:Sunt de acord cu asfaltarea, ieri am trecut pe acolo ,e mizerie mare

acolo, le asfaltam sa care balegarul pe asfalt, nu se poate

D-l Busuioc:Deci o sa se apuce de asfalt inainte de canalizarc

D-l Primar:Da, inainte ,este distanta destule ca sa bage si canalizarea dupa aceeafata

sa fie afectat asfaltul
D-l Busuioc:Si cand se preconizeaza inceperea lucrarii?
D-l Primar:Maxim 1,2 saptamani.Urmeaza sa se faca proiectul si apoi executia.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6r6re qi cu 9

voturi pentru qi 2 ab{ineri (d I Busuioc Gheorghe qi d I Schioapa Daniel) este

adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.69 din 30.L0.2023.
S.Proiect de hotirire privind avizarea Regulamentului activiti{ilor de

salubrizare gestionate, la nivelul jude{ului Argeq, prin ADI Servsal Argeq.

Sunt prezentate: proiectul de hotdr6re , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra.



D-l Viceprimar:V am explicat care este modul de gestionare a deseurilor pe fiecare
capitol in parte.Sunt niste proiecte care sunt la nivelul judetului.Am discutat la
sedinta de comisie.
D-lP6una:Ar fi bine ca acest proiect de hotarare, aceste reglementari sa fie mult mai
bine dufuzate la nivel de comuna ) ca oamenii sa inteleaga ,sa stie exact ce

inseamna.Trebuie facute intalniri cu acesti oameni care arunca, chiar si romanii,
toata lumea.
D-l Viceprimar:Trebuie sa facem campanii pt fiecare produs.Ceamaimare problema

este cu ambalajele de sticla si plastic.Am facut platforma la statia de epurare pt
plastice, le vom colecta.Va rog sa informati si dvs oamenii, ne ajuta.
D-l Schioapa:Niste afise puse pe la magazine, la biserici
D-l Busuioc:Omul Ie strange qi ce le face, sunt selectate
D-l Viceprimar:Omul nu sta 1 luna de zile cu ele in curte, le duce undeva.Cel mai
indicat ar fi in momentul in care se strange gunoiul sa te duci cu tractorul dupa

masina de gunoi qi tot ce ramane plastic sa I iei
D-l Busuioc:Trebuie sa informam vecinii sa le spunem, este vorba de informarea

cetatenilor
D-l Primar:Eu zic ca nu in fiecare luni si marti macat de doua ori pe luna

D-l Pauna:Asazic si eu de 2 orilluna.Stabilirti o zi si anuntati
D-| Busuioc:Parerea mea este foarte bine cand se trece cu masina de plastice in urma

sa vina si tractorul
D-l Pauna:Faceti prima vineri din luna si ultima vineri din luna.E important sa stie

lumea
D-l Busuioc:Omul se va obisnui si intelege si o sa mai fie si comunicari
D-l Pduna:Rugamintea mea ar fi sa mai facem totusi la nivel de comuna o actiune

de salubrizare celputin in zonele acestea turistice, macar plasticul.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre qi cu 9

voturi pentru gi 2 ab{ineri (d I Busuioc Gheorghe qi d I Schioapa Daniel) este

adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.70 din 30.10.2023.
6.Proiect de Hotirffre privind aprobarea incheierii "Actului Adi{ional nr.1 la
Contractul nr. 002t04.0t.2023rde delegare prin concesiune a gestiunii activitl(ii
de colectare separatl Ei transport separat al deqeurilor municipale, sortarea qi

compostarea deqeurilor municipale,in Sta{ia de Transfer Cimpulung, Zona
C6mpulung, jude{ul Argeq"
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

gi anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra.
D-l Pauna:Aceeasi discutie, aceleasi probleme cala pct 5.Sa difuzam cal

aceste chestiuni si sa incercam macar plasticul si sticla .

de mult



Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 9
voturi pentru qi 2 abtineri (d I Busuioc Gheorghe qi d I Schioapa Daniel) este

adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.71 din 30.10.2023,
T.Proiect de hotir6re privind aprobarea implementlrii proiectului Infiintare
sistem de colectare gi valorificare a gunoiului de grajd comuna Berevoesti 9i a

cheltuielilor legate de acesta'
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de specialitate

qi anexele proiectului.Prezintd d-na Leca Andra.
D-l Viceprimar:Am discutat in sedinta de comisie,este vorba de platforma pt

gestionarea gunoiului de grajd care vrem sa o amplasam in zona Erja unde a fost

vechiul amplsament al minei .Cu acest proiect putem achizitiona si utilaje cum ar fi
un incarcator, un tractor,lvitanje, se vor face si 20 de platforme individuale la

anumiti fermieri care au un m de animale mai mare , in principiu vrem sa gestionam

gunoiul de grajd
D-l numbeneci:Eu consider ca e o treabafoarte buna dar ce facem ce cei care depun

pe garla?
D-l Viceprimar:Vom lua tot.Sa ajungem acolo

D-l Prirnar:Important este ca am incheiat contract cu firma respectiva si contractul

spune clar doar la succes, doar in momentul cand semnezi contractul de finantare

panaatunci nu platim niciun ban din bugetul local.

D-l Viceprimar:Doar studiul geo care a costat 3mii lei
D-l Pduna:in momentul cand vor sti ca vi sa 1 iei nu il vor mai arunca oriunde

D-l Bumbeneci:Dar nu am luat nicio masura cu nimeni

D-l Viceprimar:D lor consilieri ali luat vreunul dintre dvs macar atitudine fata de

oameni, niciunul, inafara de d l Pauna qi Dragos

D-l Schioapa:E hotarare de consiliu pe cine prindeti dati i amenda

D-| Busuioc:D I vice tin sa va readuc aminte ca ati fost pus in fata faptului implinit

anul trecut cu diverse materiale, am luat atitudine ,in schim de la primarie nimic,

deci va rog sa nu mai vorbiti treaba asta ca niciun consilier nu face nimic

D-l Viceprimar:Doar informatii
D-l Prirnar: S a luat atitudine din cate stiu eu , I a pus sa si ia gunoaiele de acolo.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdr6re qi cu 9

voturi pentru gi 2 ab{ineri (d I Busuioc Gheorghe qi d I Schioapa Daniel) este

adoptatl H.C.L. Berevoeq ti nr.1 2 din 30. 1 0 .2023,
D-l busuioc:Aceste abtineri nu sunt impotriva proiectelor este un fel de protest pt

discutia care am avut o
D-l Bumbeneci:Cum vine asta sunt de acord dar ma abtin

S.Proiect de hotlrffre privind alegerea preqedintelui de qedin{i.
Sunt prezentate: proieitul de hoiArdre , referatul de aprobare , raportul de

specialitate.Prezint[ d-na Leca Andra.



Se alege pregedinte de qedinlE pt luna noiembrie 2023 d-l Pislaru Dragos Nicolae.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre qi cu 9
voturi pentru qi 2 abfineri (d I Busuioc Gheorghe qi d I Schioapa Daniel) este

adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.73 din 30.10,2023.
g.Proiect de hotlrire privind aprobarea aprobare a documenta{iei tehnico -
economice Ei a indicatorilor tehnico - economici aferent proiectului,,INFIINTARE
stsTEM TNTEGRAT DE COLECTARE 9t VALORIFICARE A GUNOIULUI DE GRAJD

COMUNA BEREVOESTI"qi a cheltuielilor legate de acesta

Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare , raportul de

specialitat e.P r ezirrtd d-na Leca Andra.
D-l Viceprimar:Este vorba de valoarea totala.
D-l Busuioc:Am inteles ca este ptprimul venit, primul servit.Si dacadejane au atras

atentia ca nu ne incadram in cei 500m.Dupa 5 ani o sa se ia ceva, o taxa?

D-l Primar:E vorba de sustenabilitatea proiectului, sa 1 sustinem noi
D-l Pauna:Lucrarea o sa fie tare complicata.E o munca destul de grea qi de

complicata
D-l Viceprimar:Este o oportunitate, primim bani prin PNRR, daca nu incerci nu ai

sanse.

D-l Pauna:Trebuie toti sa ne implicam.Eu nu inteleg oamenii, sunt cutii de carton,

cartonul este o energie ,de ce le arunca, nu inteleg, oamenii trebuie educati.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 9

voturi pentru gi 2 ab{ineri (d I Busuioc Gheorghe qi d I Schioapa Daniel) este

adoptati H.C.L. Berevoeq ti nr.l 4 din 30. 1 0 .2023.
10.Diverse.
D-l Baiasu:E as vrea ca dupa situatia asta cu mizeria,as vrea sa facem o sedinta, o

adunare la scoala Gamacesti si sa participe la sedinta d 1 vice si eu si alti consilieri

si sa le punem in vedere aceste lucruri, Sa nu se mai facamizerie
D-l Schioapa:Crezi ca poti sa i aduni la scoala?

D-l Baiasu:Da, ii adunam si stam de vorba cu ei

D-l Viceprimar:Stabilim o zi si ne intalnim
D-l Primar:In momentul cand le spui sa nu mai arunce gunoiul de grajd trebuie sa le

oferi o posibilitate.Ce posibilitate le oferim noi, trebuie sa ne gandim ,sa gasim o

altemativa
D-l Pauna:Putem sa gasim 2,3 locuri
D-l Primar:Haideti sa le gasim un loc , sa ne asumam in consiliul local toti, nu vin

altii ,din consilieri, nu dau nume, dupa aceea si reclama ca deverseazarilr stiu unde

D-l Busuioc:D le primar cu deversatul acolo n aveam eu de unde sa stiu, reclamatiile

au fost tot de la prietenii dvs
D-l Primar:Ne reclamam noi intre noi.Daca da amenda o da pe primarie

D-l Busuioc:Sa nu vrem raul la nimeni



D-l Primar:Dvs ati vrut raul
D-l Busuioc:Dvs ati facut rau, eu n am vrut
D-l Primar:Nu este adevarat, niciodata nu am facut rau la nimeni

D-l Busuioc:Se vad faPtele

D-l Primar:Care fapte?Cui am facut rau?

D-l Busuioc:Mie
D-l Primar:Cu ce v am facut rau?

D-l Busuioc:Ati distrus ceva la niste parinti care aveau activitate drn77

D-l Primar:Niciodata eu

D-l Busuioc:L ati pus Pe unchi

D-l Primar:Si ati reclamat ca deverseazain albia raului

D-l Busuioc:Si nu era asa?

D-l primar:In procesul verbal se vede.Asa maine, poimaine reclamati daca facem o

platforma, de ce am facut o acolo
D-l Busuioc:Acolo se deversa apa de la spalatorie, spuma, eu nu aveam de unde sa

stiu
D-l Primar:Nu este adevarat, nu discutam acum despre spalatorie

D-l Busuioc:Altceva nu stiu

D-l primar:Noi discutam de reclamatia din satul Gamacesti ,ca deverseaza dinbai in

albia raului
D-l Busuioc:Dvs credeti ca alea vin de la mine?

D-l Primar:Sunt semnate de catre dvs

D-l Busuioc:Da, eu mi am asumat raspunderea dar anumite persoane din zona vin si

z\c treaba asta, eu de unde sa le stiu

D-l primar:Iar constatarile le stiti foafte bine .Nu s au gasit deversari cu ce s a

reclamat, nici colo , nici colo.

D-l Busuioc:Nimic,stiu.Ce stiu eu e in mintea mea nu ce scrie

D-l primar:Stiti gresit pt ca organul de control isi asuma cand scrie ceva,Eu nu v am

facut dvs nicio reclamatie nicodata..

Nemaifiind disculii in Eedinla de astdzi, pre;edintele de gedin!6 declard

inchise lucrdrile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 1000.

Drepl pentru care s-a inchei at prezentul proces verbal.

Secretar eral,

kr v --e


